
Képviselői beszámoló:

2022 egy küzdelmes, de sikeres év volt. Év elején a baloldal átgondolatlan gazdasági 
tervezésének és a háborús inflációnak köszönhetően hatalmas hiánnyal kezdte meg az évet a 
kerület. Ezt év végére, az új jobboldali többséggel, sikerült átfordítani. Az idei költségvetésben 
a már meglévő megtakarításaink mellett akár további egymilliárd forint tartalékot is 
képezhetünk év végére. Mindezt úgy, hogy 2019 óta először látványos fejlesztések indulnak a 
kerületben. Többek között állami támogatással új bölcsőde épül a Dezső utcában, fejlődik a 
Czakó, felújítjuk a Pom Pom játszóteret, kiszorítjuk az átmenő forgalmat a Naphegyről és még 
hosszasan lehetne sorolni azokat a fejlesztéseket, melyek a jobboldali többségnek 
köszönhetően kerülhetnek megvalósításra. Év végén a megemelkedett rezsiárakkal 
kapcsolatos terhek csökkentésére lakossági rezsitámogatást vezettünk be a kerületben. 
Miközben mi a kerület kiadásainak racionalizálásán és a fejlesztések kidolgozásán és 
előkészítésén dolgoztunk, addig V. Naszályi Márta politikai árnyékboxot kezdett és különböző, 
sokszor törvénytelen eszközökkel akadályozta a képviselői munkát. A hivatalban eluralkodott 
a káosz, miután a harmadik év végére a harmadik jegyzőt is menesztette a polgármester. Mi 
sem illusztrálja jobban a baloldali vezetés által teremtett áldatlan állapotokat, mint a 
Várnegyed újság körül kialakult botrány. V. Naszályi Márta sorozatosan nem fizette ki az újság 
nyomtatását, így 2022. októbere óta nincs kerületi lap. Az ügyben lefolytatott vizsgálat alapján 
megállapítható, hogy a polgármester és a legközelebbi munkatársainak mulasztása nyomán 
jelentős kár érhette a kerületet. Az idei évre legfőbb feladatomnak a megkezdett fejlesztések 
megvalósítását tekintem. A Naphegy és környéke hosszú évek óta nem kapta meg azt a 
figyelmet és törődést, amit megérdemel. A forgalomcsillapítással és a Naphegy tér, illetve a 
játszótér fejlesztésével egy igazi családi oázissá, a nyugalom szigetévé válik majd a Naphegy. 
Idén ismét meg fog nyílni a Horváth kerti illemhely a pavilon alatt, illetve megkezdjük a park 
átfogó fejlesztési tervének kidolgozását. A megemelt társasházfelújítási pályázatnak 
köszönhetően folytatódik a környék társasházainak, lakásainak korszerűsítése. A cél 
egyértelmű és világos; egy élhető, modern és családias lakókörnyezet kialakítása, amit 
mindenki büszkén nevezhet otthonának.
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